
  پ�س از ب�رد مقاب�ل س�پاهان، امش�ب 
استقلالی ها یک بازی حساس و مهم دیگر 
را این بار مقابل تیم شهرخودرو باید انجام 

دهند، ارزیابی شما از دیدار چیست؟
پس از تعطیلات و ش��روع مجدد لیگ، 
اس��تقلال نوساناتی داش��ت اما بتدریج شرایط این تیم بهتر شد. 
بازیکنان اس��تقلال از نظر روحی- روانی هم شرایط خوبی دارند. 
ش��هرخودرو تیمی است که خیلی خوب و منسجم فوتبال بازی 
می کند و فکر می کنم بازی زیبا و جذابی شود. استقلال برای این 
مسابقه کمبود بازیکن ندارد و مصدومانش به این دیدار رسیده اند، 
بنابراین فرهاد می تواند انتخاب های خوبی برای این بازی داش��ته 
باش��د. ضمن اینکه استقلال در شرایطی قرار گرفته که می تواند 
جایگاه دومی خود را تثبیت و سهمیه آسیایی فصل بعد را بدون 

دغدغه کسب کند. 
  تقابل سهراب بختیاری زاده و فرهاد مجیدی، ۲ مربی استقلالی 

را چطور می بینید؟
به نظر من فرهاد با توجه به فشاری که روی باشگاه و خودش بود، 
کمی آب دیده تر شده و خودش هم متوجه شده شرایط باشگاه به چه 
شکل است. سهراب هم ۲ هفته است که به تیم شهرخودرو پیوسته 
و همه مربیان دوست دارند مقابل تیم های بزرگ بهترین عملکرد را 
به نمایش بگذارند. به هرحال این دیدار، تقابل ۲ مربی جوان است 
که تیم هایی را رهبری می کنند که از نظر فنی قابلیت های بالایی 
دارند. آرزوی موفقیت برای سهراب دارم اما امیدوارم استقلال بتواند 

با پیروزی در این دیدار سهمیه آسیایی اش را کسب کند. 
  اس�تقلال یک فصل عجیب و غریب دیگری را از س�ر گذراند؛ 
آم�دن اس�تراماچونی و رفتن ب�ه صدر جدول، رفت�ن این مربی 
موفق، بازگش�ت دوباره مجیدی به تیم و کلی تغییر و تحول در 

بعد مدیریتی باشگاه. 
بله! درباره تغییر و تحولات در باشگاه استقلال خیلی صحبت شده 
است. بی ثباتی در مدیریت، کادرفنی و بازیکنان، همه و همه باعث 
شد استقلال نتواند این فصل نتیجه بگیرد. رفتن استراماچونی ای 

که در استقلال موفق بود، خیلی عجیب بود. به هرحال فرهاد آمد 
و سیستم تیم تغییر کرد که البته نوساناتی هم داشت. حتی شنیده 
ش��ده امکان تغییر در کادر فنی برای فصل آینده هم وجود دارد. 
خب این اتفاقات اجازه نمی دهد استقلال به رشد و نمو برسد. باید 
مدیران محترم ثبات را در اولویت قرار دهند. تیم پرسپولیس ۴، ۵ 
سال است که بازیکنانش کنار هم بازی می کنند و نتیجه آن هم 

شده ۴ قهرمانی پی درپی. 
  شهرخودرو هم درست مثل استقلال، یحیی گل محمدی مربی 
موفقش را نیم فصل از دست داد. این مربی به پرسپولیس رفت و 
توانست این تیم را قهرمان کند اما تیم مشهدی با تغییر و تحولات 
صورت گرفته و نگرفتن نتیجه، شانس قهرمانی را از دست داد. به 
نظر شما این جدایی ها بدون دخالت وزارت ورزش انجام شده است؟

اصلا امکان ندارد این جا به جایی ها بدون دخالت انجام ش��ود. 
حتما باید از بالا فش��اری آمده باش��د تا مربی ای که قرارداد دارد 
بتوان��د به تیم دیگری برود. حتی فیفا  بن��دی در این مورد دارد 
که مربی ای که با باشگاهی قرارداد دارد، نمی تواند با تیم دیگری 
مذاکره کند. به هر حال در ایران از این اتفاقات زیاد افتاده است. 
یحیی گل محمدی با شهرخودرو خوب نتیجه گرفته بود و حتی 
این تیم در صدر جدول هم دیده شد اما با این تغییرات و رفتن 

یحیی، شهرخودرو از هم پاشید و از صدر فاصله گرفت. باید ثبات 
در باشگاه ها وجود داشته باشد و دخالتی را از طرف وزارت ورزش 

و دیگر مدیران نداشته باشیم. 
  وزارت ورزش ج�ذب مربیان و بازیکنان خارجی برای تیم های 
س�رخابی را منع کرده است، به نظر ش�ما با این اتفاق فوتبال ما 

پسرفت نمی کند؟
دقیقا همین طور اس��ت. مگر می شود تیم های همیشه مدعی 
تراکتور، سپاهان، شهرخودرو و... بتوانند بازیکن یا مربی خارجی 
بگیرند اما ۲ تیم بزرگ کش��ور نه؟ در گذشته مربیان یا بازیکنان 
خارجی ضعیفی به تیم های ایرانی آمدند که مشکلاتی هم به بار 
آوردند اما حالا چند س��الی است که خارجی های خوبی به ایران 
آمده اند. هر چند با شکایت این بازیکنان یا مربیان، باشگاه های ما 
مجبور به پرداخت بدهی های سنگینی می شوند اما این اتفاقی است 

که همیشه می افتد و نمی توان از آن خلاصی یافت. 
  تأثیرگذاری یک بازیکن خارجی مثل شیخ دیاباته به اندازه ای 
است که شاید اگر او در تیم استقلال نبود، تیم مجیدی با مشکل 
اساس�ی روبه رو می شد. نظر ش�ما درباره این بازیکن که در صدر 

جدول گلزنان هم است، چیست؟
دیاباته بازیکن بسیار فوق العاده ، تأثیرگذار و جنگنده ای است. 

او خیلی خوب خودش را در موقعیت گلزنی قرار می دهد و روی 
زمین و هوا مهارت دارد. به نظر من دیاباته یکی از بهترین بازیکنان 

خارجی ای بوده که به ایران آمده است.
   هواداران استقلال از حالا نگران از دست دادن این بازیکن 
برای فصل بعد هس�تند؛ کابوس�ی ک�ه آبی ها در گذش�ته برای 

ستاره های هر فصل خود داشته اند. 
دنیای حرفه ای همین است. مدیران باید از نظر مالی او را تأمین 
کنند. کشورهای عربی دیاباته را می بینند و حتی ممکن است برای 
تضعیف استقلال، با پیشنهاد ویژه ای او را به تیم خود ببرند. مدیران 
باید بتوانند شرایطی را به وجود بیاورند که مهاجم آنها از بودن در 

استقلال رضایت داشته باشد و در تیم بماند. 
  فرهاد مجیدی یک فصل دیگر با استقلال قرارداد دارد. به نظر 

شما برای فصل بعد هم باید از او حمایت کرد؟
داریم صحبت از ثبات می کنیم. یعنی اگر بخواهیم باز هم مربی 
را تعویض کنیم، این تغییرات تکرار مشکلات چندین  ساله استقلال 
می شود. به نظر من مدیران استقلال باید به فرهاد اعتماد کنند و 
امیدوارم او هم موفق شود. اگر قرار باشد مربی دیگری بیاید باید یک 
شخص استقلالی و بزرگی باشد اما باز هم می گویم فرهاد شرایط 

بهتری در تیم پیدا کرده و بهتر است به او اعتماد کنند.

ورود نهادهای نظارتی به قرارداد شگفت انگیز پرسپولیس
آغاز بازداشت ها و احضارها

برای مقابله با فساد

همان طور ک��ه انتظار می رفت، ابعاد ش��گفت انگیز 
قراردادها در باش��گاه پرس��پولیس باعث شد نهادهای 
نظارتی جهت رس��یدگی و افش��ای ای��ن ماجراها وارد 
عمل ش��وند. چندی قبل خبرگزاری فارس درباره ابعاد 
شگفت انگیز و غیرمتعارف قرارداد باشگاه پرسپولیس با 
کارگزار مالی آن یعنی شرکت آتیه داده پرداز به صورت 
سلس��له وار مطالبی را منتش��ر کرد. در این گزارش ها 
به اس��تاندارد نب��ودن قرارداد و بندهای��ی که صلاح و 
مصلحت پرسپولیس در آن لحاظ نشده، اشاره شد که 
البته، بررس��ی ابعاد ماجرا و جزئیاتش، شائبه های قابل 
توجهی را ایجاد کرده بود. در آن زمان نیز بس��یاری از 
کارشناس��ان و دلسوزان این تیم پرهوادار پایتخت، این 
قرارداد را »ترکمانچای« لقب داده بودند. همزمان با این 
موضوع، برخی نهادهای نظارتی برای بررس��ی اینگونه 
قراردادها وارد عمل شده و تحقیقات گسترده ای را آغاز 
کردند. در نهایت نیز ماجرا به این نقطه رسید که وزارت 
ورزش و جوانان در بیانیه ای که سه شنبه ش��ب منتشر 
ش��د، بازداشت یک مدیر میانی در یک باشگاه ورزشی 
پایتخت را تأیید کرد. بر اساس اخبار دریافتی، یک نهاد 
امنیتی بابت بررس��ی قراردادهای مالی در یک باشگاه 
تهرانی پرهوادار )بر اساس اعلام وزارت ورزش و جوانان(، 
تحقیقات گسترده ای را آغاز کرده که منتهی به بازداشت 
یک مقام اصلی شده است. البته شنیده می شود برخی 
مدیران سابق و فعلی نیز برای شفاف شدن برخی مسائل 
پنهان در قراردادها مورد بازخواست قرار خواهند گرفت 
تا پاسخگوی عملکرد مجهول و نامشخص خود در این 
زمینه باشند. پیگیری های خبرنگار فارس نشان می دهد 
به احتمال زیاد این بار نهادهای نظارتی قصد دارند پس 
از محرز شدن برخی مس��ائل پشت پرده، برخوردهای 
متناسبی با مدیرانی که باعث ایجاد این شرایط در این 

باشگاه شده اند، انجام دهند. 
رسول پناه: مدیر بازداشتی، پرسپولیسی است ■

سرپرست باشگاه پرس��پولیس می گوید این باشگاه 
بخش��ی از مطالبات س��رمربی س��ابق خود را پرداخت 
ک��رده و مابقی آن را ت��ا یک ماه دیگر می پردازد. مهدی 
رس��ول پناه درباره خبر دستگیری یکی از مدیران میانی 
یک��ی از باش��گاه های پایتخت و اینکه آی��ا این مدیر در 
باشگاه پرسپولیس فعالیت می کرد، گفت: از روز اول که 
آمدم درباره مبارزه با فساد در این باشگاه صحبت کردم. 
روز اول گ��زارش کاملی از همه مس��ائل مالی تهیه و به 
نهادهای نظارتی و امنیتی ارسال کردیم و از آنها خواستیم 
به این مس��ائل ورود کنند، چون در این اوضاع نیاز است 
آنها ورود کنند. من از نهادهای امنیتی هم تشکر می کنم 
که به این مسأله ورود پیدا کردند و تمام مدیران قبل و 
مدیران جدید هم باید پاسخگو باشند. این فرد مربوط به 

باشگاه ما می شود. 

توصیف جالب سایت انگلیسی
 از محمدی

س��ایت give me sport از میلاد محمدی به عنوان 
بازیکنی با سرعت کنترل نشدنی یاد کرد. به گزارش ایسنا 
به نقل از سایت give me sport، باشگاه گلاسکورنجرز 
اسکاتلند که هدایت آن را استیون جرارد بر عهده دارد، به 
ج��ذب میلاد محمدی، دفاع چپ تی��م  ملی فوتبال ایران 
علاقه مند است و قصد دارد این بازیکن را با ۷ میلیون یورو 
به خدمت بگیرد. البته رنجرز برای این انتقال تنها نیست و 
لیدزیونایتد که اخیرا با هدایت مارچلو بیلس��ای آرژانتینی 
توانست به لیگ برتر انگلیس صعود کند نیز خواستار جذب 
این بازیکن شده است. محمدی بازیکنی با سرعت غیرقابل 
کنترل است و بیشتر در امور دفاعی عملکرد بسیار خوبی 
دارد. او بازیکنی است که تکل های موفق و سانتر های زیادی 
در هر بازی ثبت می کند، هر چند خیلی از سانتر های او به 
هدف نمی رسد. میلاد محمدی بعد از حضور در تیم »آخمت 
گروزنی« در فوتبال روسیه راهی لیگ بلژیک شد و پیراهن 

خنت را به تن کرد و در لیگ اروپا نیز به میدان رفت. 

ابراز همدردی بوآتنگ با مردم لبنان

ب��ه دنبال انفجار اخیر بیروت، مدافع بایرن مونیخ به ابراز 
هم��دردی با مردم لبنان پرداخت. به گزارش کیکر، انفجار 
شدید در بیروت، پایتخت لبنان باعث شد تعداد زیادی جان 
خود را از دست بدهند و شمار زخمی ها هم چند هزار نفر 
باشد. ژروم بوآتنگ، مدافع ملی پوش بایرن مونیخ در پستی 
که منتشر کرد به ابراز همدردی با مردم لبنان پرداخت. او در 
این پست نوشت: برای همه کسانی که از این انفجار آسیب 

دیدند دعا و با آنها ابراز همدردی می کنم. 

گزارش

ورزشی

اخبار

ادامه از صفحه 5
  ش�هادت حاج قاس�م به هم�راه با ابومه�دی مهندس در 
عراق، بازتاب دهنده زندگی و افکار و اعمال او است که محدود 
ب�ه مرزه�ای جغرافیایی ق�راردادی نب�ود و در مجاهدت مرز 
نمی شناخت. در وصیتنامه اش هم نخستین کسانی که خطاب 

قرار می دهد، مردم مجاهد هستند. 
 انقلاب اس��لامی بر اساس حقی شکل گرفته که می توانیم 
بگوییم در داخل یک پوست اندازی برای حذف تفکر نامحرم با 
انقلاب و بازگش��ت به اصول کفایت می کند اما انقلاب و ولایت 
مأموریتی جهانی دارد و محدود به شیعه و حتی اسلام نیست. 
یادم هست س��فرای خارجی در پایان ماموریت شان با حضرت 
امام)ره( دیدار می کردند. در یکی از این دیدارها فرمودند: حفظ 
جمهوری اسلامی که حاصل انقلاب اسلامی است، وظیفه همه 
آزادگان جهان است. چون قرار است این نظام شر مستکبران را 
از سر جهان کم کند و زمینه ساز ظهور منجی بشریت باشد. باید 
طوری باشد که اگر مردم دنیا از ظلم و بی عدالتی به تنگ آمد ه اند 
و نمی دانند چه کنند، بشوند منتظر ظهور. اما چه کنیم که استکبار 
نه تنها جلوی رسیدن پیام انقلاب را گرفته، بلکه بخشی از مسلمین 

را هم به جنگ با ما واداشته است.
  همه معتقدند ما در جهان، مقطعی گلوگاهی را می گذرانیم، 
یعنی انگار ترامپ تکرار تاریخی شخصیت فاسد یزید است برای 
بس�تن راه حق. جالب اینکه یزید مثل امام حسین)ع( عرب و 
از طایفه بنی هاش�م بود، حال آنکه امروز قاتل حاج قاس�م یک 
آمریکایی از آن سر دنیاست. یعنی انقلاب به تمام جهان توسعه 
پیدا کرده است. حالا باید منتظر بروز انقلاب دیگر همانند قیام 
عاشورا در سال 61 هجری از دل مکتب حاج قاسم باشیم یا ظهور 

یک تمدن نوین جهانی؟ 
بله! حاج قاسم نه یک فرد، بلکه یک مکتب است که حضرت 
آقا از آن یاد کردند. این مکتب هم چیز جدیدی نیس��ت، بلکه 
احیای نگاه اصیل و آرمان های انقلاب است که قریب ۳ دهه به 
حاشیه رانده شده. آمریکایی ها حق دارند از چنین مکتبی که به 
دنبال آزاد سازی ملت های دیگر و هوشیار کردن آنهاست بترسند. 
چنین مکتبی تمدن سلطه گر غربی را نه فقط به چالش می کشد، 

بلکه به شکست می کشاند. 
 در همین داخل نیز آن کس که اوباما را فردی با هوش و مودب 
می خواند و می گوید باید با کدخدا ببندیم، هراسی از نظام سلطه 

ندارد، بلکه اتفاقا از مکتب حاج قاسم می هراسد. 

روسای جمهور آمریکا که نماد قلدری هستند، دارای مشاورانی 
برجسته و آگاه به اوضاع و نقاط ضعف مسلمانان هستند. در غائله 
11 سپتامبر که برای محاصره ایران طراحی شده بود، بوش پسر 
گفت »جنگ صلیبی جدیدی آغاز شده است«. خود بوش سواد 
چنین حرفی را نداشت، بلکه مشاوری به نام »برنارد لوئیس« که 
یک یهودی صهیونیست و به اصطلاح ملایی بود در تاریخ اسلام، 
ح��رف را در دهان بوش گذاش��ته بود. آنها می دانند اگر انقلاب 
اس��لامی به حال خودش گذاشته شود می تواند مجد و عظمت 
اسلام را احیا کند. حاج قاسم نماد همان مجد و عظمت بود که با 
دست خالی بر قلب ها حکم می راند. غرب از این حیث به وحشت 
افتاده و خودش را در یک جنگ تمام عیار تمدنی با ما می بیند. 
زمانی تشر می زدند و در داخل عقب نشینی می دیدند اما دیدند 
حاج قاسم جا نمی زند. این ابلهان فکر کردند با حذف حاج قاسم، 
مکتب او هم از بین می رود اما با شهادت او بسیاری از مردمی که 

دچار تردید شده بودند، به سوی ارزش ها بازگشتند. 
من به زعم خودم و به لطف خدا می خواهم به شما نوید دهم 
این پایان دوران آمریکاست. این سنت الهی است که تمدن هایی 
که به آخرین حد از تباهی می رسند، فرومی پاشند و به هر میزان 
که به بشریت ظلم و جور کرده باشند، فروپاشی آنها سخت تر است. 
نمونه اش امپراتوری روم با آن خون ریزی ها و برده داری ها و بی بند 
و باری ها که وقتی فروپاشید، اقوام وحشی بر آن تسلط پیدا کردند 

و اروپا برای قرن ها در تاریکی و جهل قرون وسطی فرو رفت. 
در مقابل شوروی هم که با آن پیش بینی پیامبرگونه حضرت 
امام فرو پاشید، اگر چه بنایش بر الحاد کمونیستی بود اما یک 
عدالت اجتماعی نیم بندی هم داشت. اغلب مردم با اینکه مالک 
نبودند اما کار و مس��کن داش��تند و تا حدی برخوردار بودند. به 
همین دلیل اگر چه شوروی زمین خورد اما اصلش که روسیه 

باشد دوباره بلند شد.
  برداشت من از صحبت های شما این است که آن 400 سال 
پس از رنس�انس غرب و این 40 س�ال پس از انقلاب ما، منتهی 
می ش�ود به لحظه ای که رهبری فرمان گام دوم انقلاب را صادر 
می کنند. اما در آن لحظه یکی از درخشان ترین چهره های 4 دهه 

پس از انقلاب را از دست می دهیم. این ابهام به  وجود می آید که 
بدون کسی مثل حاج قاسم چطور می توانیم به آینده روشن تری 

عزیمت کنیم؟ 
انقلاب ما در بزنگاه هایی برای حفظ خود و قرار گرفتنش در 
مسیر صحیح، هزینه هایی سنگین داد. فراموش نمی کنم سال 60 
با اینکه چیزی از انقلاب نگذشته بود ولی بر اثر فعالیت گروه های 
فاسد کمونیستی و نفاق و التقاط که علاوه بر فضای رسانه ای، 
آزادی عمل کامل هم داشتند و وسط خیابان ها یا مقابل دانشگاه ها 
میتینگ می گذاشتند، فضا طوری بود که تصور می کردیم انقلاب 
رو ب��ه نابودی می رود و خیلی از مردم به تردید افتاده بودند. در 
چنان شرایطی حفظ انقلاب هزینه ای به گزافی واقعه هفتم تیر 
و شهادت بهشتی و شماری از دست اندرکاران پاک نظام داشت. 
ت��ازه آن موقع مردم متوجه اصل قضیه ش��دند و جریان نفاق 
مضمحل شد تا انقلاب به مسیر اصلی بازگردد. الان هم به علت 
۳0 سال عملکرد خراب بویژه در دهه اخیر که یک عده تازه به 
دوران رسیده سیاسی و اقتصادی زمام امور را به دست گرفته اند، 
میلیاردرهای��ی که تا دیروز پابرهنه بودن��د، با رانت هایی که در 
خط بازی های سیاسی در اختیارشان قرار گرفت دارند مثلا جامعه 
را اداره می کنند که نتیجه اش می شود افتضاح گران سازی بنزین 
و ضربه ای که آبان ماه پارسال به اعتماد عمومی نسبت به نظام 
وارد شد یا حرکات دیگری مثل توزیع توهین آمیز سبد معیشتی 
بین این مردم  سرافراز. اینهایی که در ابتدای توزیع یارانه ها در 
زمان دولت قبل، آن را مصداق گداپروری می دانستند و می گفتند 
ما رونقی می دهیم که نیازی به یارانه نداشته باشید، خود هنوز 
دارند همان یارانه های از ارزش افتاده قبلی را توزیع می کنند. کاری 
کرده اند حقیقتا انقلاب نسبت به آرمان هایش فاصله بسیاری گرفته 
است. دولتی داریم که درست نقطه مقابل رهنمودهای رهبری 
عمل می کند و می خواهد به هر قیمتی شده آمریکا التفاتی به 
آنها کند تا قضایا را با آمریکا ببندند. حتی با وقاحت و با بی غیرتی 
تمام بلافاصله بعد از ترور حاج قاسم، حاضرند با جنایتکاری که 
تروریست بالذات هست و نماد اقتدار ایران را به شهادت رسانده، 
پای میز مذاکره بنش��ینند. لذا هزینه پوست اندازی از این وضع 

کم نبود و به نظر من شهادت حاج قاسم بزرگ ترین هزینه بود 
تا جامعه به این نتیجه برسد روند فعلی غلط است. یقین دارم 
خون پاک حاج قاسم دارد برکات خودش را در تحولاتی که در 

قوه قضائیه و قوه مقننه آغاز شده، نشان می دهد.
انصافا از یک طرف پوست اندازی در داخل خود دستگاه قضا 
آغاز شده و از سوی دیگر خط معتقد به ولایت اکثریت مجلس 
را به دست گرفته است. با اصلاح این دو قوه فرصت برای  اصلاح 
ق��وه مجریه و در واق��ع اصلاح نظام و انقلاب از طریق انتخابات 
 1۴00 فراهم می شود. من معتقدم ثمره خون حاج قاسم، تشکیل
دولت انقلابی و ولایی در ۳۲ سال گذشته در جمهوری اسلامی 
ایران خواهد بود. این همان نویدی است که رهبر معظم انقلاب در 
بیانیه گام دوم انقلاب دادند. باور کنیم ساخته شدن ایران اسلامی 
در همین آغاز گام دوم عملی است و در این صورت خواهید دید 
نه تنها معضلات و مشکلات برطرف می شود، بلکه زمینه سازی 
می شود برای ایجاد تمدن نوین اسلامی که به فرموده حضرت 
آقا، خودش زمینه ای است برای ظهور منجی عالم بشریت، امام 

عصر ارواحنا فداه. 
  و سخن آخر...

دلم می خواس��ت نکته ای را درباره حاج قاسم یادآوری کنم. 
مقام معظم رهبری درباره کمرنگ نشان دادن دلبستگی شدید 
حاج قاسم به انقلاب و ارزش هایش هشدار دادند. این جامع نگری 
حاج قاسم را که معتقد بود نباید اختلافات سیاسی باعث رانده 
شدن کسی از بدنه کشور و انقلاب شود، برخی سیاسیون واداده 
و غ��رب زده می خواهند با موذی گری چنین تعبیر کنند که او 
نس��بت به اصول و ارزش های انقلاب پایبند نبوده اس��ت. باید 
یادآوری کنیم در دوران اصلاحات که تیش��ه به ریش��ه ولایت 
می زدند و حتی با جسارت، روزنامه های شان بحث رفراندوم برای 
تغییر نظام را مطرح می کردند، شماری از فرماندهان دفاع مقدس 
در بیانیه ای عتاب آلود خطاب به رئیس جمهور وقت، هش��داری 
جدی به او دادند که سردار سلیمانی جزو نخستین امضا کنندگان 
آن بود. مورد بعدی در همین دولت بود که رئیس جمهور برای 
رأی آوری مجدد تیش��ه به ریش��ه امنیت نظام زد و هم به شهر 
موش��کی سپاه و هم خود س��پاه با عباراتی مثل »اگر ابوذر هم 
باش��د، فاسد می شود« حمله کرد. سپاهی که به تعبیر امام اگر 
نبود، ش��اید اصلا کشور نبود و امثال روحانی نبودند. اینجا هم 
 حاج قاس��م در مقابل این تخریب ایس��تاد و گفت من را بزنید

اما سپاه را نزنید.

گفت و گوی »وطن امروز« با دکتر محمدحسین رجبی دوانی درباره ابعاد وصیتنامه شهید حاج قاسم سلیمانی

وصیت حاج قاسم، راهنمای اجرای گام دوم انقلاب

المپیک توکیو حتی با وجود کرونا برگزار می شود
مسؤول برگزاری بازی های المپیک توکیو اعلام کرد این رقابت ها سال آینده با وجود ویروس کرونا برگزار خواهد شد. توشیرو موتو گفت: 
من نمی دانم سال آینده وضعیت از لحاظ شیوع ویروس کرونا چگونه است اما احتمال اینکه تعداد افراد مبتلا نسبت به گذشته کمتر باشد، 
وجود دارد. بحران جهانی شیوع ویروس کرونا نیز احتمالا تا سال ۲0۲1 از بین نمی رود و بازی ها با وجود ویروس کرونا برگزار خواهد شد. 

ساناز سلیمان آبادی: پس از 
ابلاغ قانون منع به کار گیری 
بازنشستگان، روسای فدراسیون های ورزشی از سمت خود کنار 
رفتند. آذر ماه سال ۹۷ در فاصله یک سال و چند ماه تا المپیک 
توکیو )قبل از شیوع ویروس کرونا و تعویق المپیک( مسعود 
سلطانی فر، وزیر ورزش در حکمی، احمد ضیایی، رئیس وقت 
فدراسیون والیبال را به دلیل بازنشسته بودن از سمتش برکنار 
و افش��ین داوری را بدون برگزاری مجمع به عنوان سرپرست 
معرفی کرد. س��لطانی فر در حالی ضیایی را برکنار کرد که او 
از سمتش استعفا نکرده بود و هیأت رئیسه فدراسیون نیز در 
بی خبری کامل از انتخاب سرپرس��ت به سر می برد. تیم ملی 
نیز در کوران مس��ابقات مهم و در راه کسب سهمیه المپیک 
 بود اما هیچ یک از مسابقات و حتی کسب سهمیه المپیک،
عامل پیشگیرانه ای در بلاتکلیفی مدیریت فدراسیون والیبال 
نزد س��لطانی فر نبود. پس از برکناری ضیایی، افشین داوری 
در س��مت سرپرستی س��کان هدایت والیبال کشور را در اوج 
مسابقات بر عهده گرفت و مدیریت سرپرستی، آفت والیبال، 
یکی از موفق ترین رشته های ورزشی کشور شد. داوری بیش از 
6 ماه سرپرست والیبال باقی ماند و در کوران مسابقات قهرمانی 
آسیا در حالی که ایران میزبان مسابقات بود از سمتش کنار 

رفت تا در انتخابات والیبال شرکت کند! البته وزارت ورزش در 
اقدامی سلیقه ای داوری را از لیست کاندیداهای انتخابات خط 
زد تا همچنان به عنوان سرپرست به کارش در والیبال ادامه 
دهد. داستان برگزاری انتخابات والیبال بنا بر دلایلی به طول 
انجامید و واکنش مسعود سلطانی فر به انتقاد رسانه ها برای تعلل 
در برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون والیبال آن هم درست 
زمانی که تیم ملی برای حضور دوباره در المپیک نیاز به رئیس 
دارد، قابل تعامل بود! مرداد ماه ۹۸ سلطانی فر درباره حاشیه های 
ایجاد ش��ده پیرامون تغییر زمان ثبت نام انتخابات فدراسیون 
والیبال نیز بیان کرد: اگر خبرنگارها حاشیه ایجاد نکنند تغییر 
زمان ثبت نام والیبال هیچ حاشیه ای ایجاد نکرده است. ۲ رویداد 
مهم مسابقات نوجوانان جهان و کسب سهمیه المپیک را پیش 
رو داریم و فکر کردیم بهتر است وضعیت مدیریت فدراسیون را 
تا ۲ هفته آینده به هم نزنیم و 10 تا 1۵ روز دیگر ثبت نام ها را 
شروع خواهیم کرد. اظهار نظر سلطانی فر فقط در فاصله کمتر از 
یک سال تا المپیک توکیو و چند ماه تا برگزاری مسابقات کسب 
سهمیه قاره ای بود. پس از رد و تکذیب اخبار منتشر شده درباره 
بازنشستگی داورزنی، در نهایت سازمان امور اداری و استخدامی 
کشور با ابلاغ بخشنامه ای به وزارت ورزش خواستار برکناری 
داورزنی به دلیل بازنشستگی شد. حال داورزنی با استفاده از 

مجوزی قصد دارد به کار خود در والیبال ادامه دهد. بازی های 
المپیک توکیو بهانه ای برای ماندن رئیس شده است تا آرامش 
از والیبال نرود و در فاصله یک سال تا المپیک، والیبال و تیم 

مل��ی در آرامش به کار خ��ود ادامه دهند! با تصمیم 
وزارت ورزش، این پرس��ش مطرح می شود 

که تفاوت بین احمد ضیایی و محمدرضا 
داورزنی چیست؟ چرا ضیایی باید به 

دلیل بازنشسته بودن در شرایط 
حساس والیبال برکنار شود 

اما برای ماندن داورزنی 
نامه ن��گاری  و  رایزن��ی 
شود؟ مگر هر دو رئیس 
فدراسیون نبودند و مگر 
تیم ملی در هر دو مقطع 
خودش را برای المپیک 
آم��اده نمی کرد؟ پس 
چرا وزارت ورزش باید 
اقدامی سلیقه ای  در 

برای یکی مجوز ماندن 
بگیرد و یکی را بدون استعفا کنار بگذارد؟

ابهام درباره یک تصمیم وزارت ورزش

تفاوت ضیایی با داورزنی چه بود؟
مدیریت ورزش

نظر ایمان عالمی، پیشکسوت استقلال پیش از بازی این تیم با شهرخودرو:

به فرهاد اعتماد کنند

پنجشنبه 16 مرداد 1399
وطن امروز     شماره ۲993

زهره فلاح زاده: از س��اعت ۲0 امشب ۲ تیم مدعی کسب 
 سهمیه آس��یا یعنی شهرخودرو و اس��تقلال در ورزشگاه
 ام��ام رضا)ع( مش��هد به مص��اف هم می روند. اس��تقلال با

۴۸ امتیاز در رده دوم و شهرخودرو با ۴۴ امتیاز در رده پنجم 
جدول لیگ برتر فوتبال ایران قرار دارند. آبی ها در صورت 
پی��روزی، هم جایگاه خود را در رده دوم حفظ می کنند و 
هم دست ش��هرخودرویی ها را از رسیدن به این رده برای 
همیش��ه کوتاه می کنند. »وطن امروز« برای بررس��ی این 
بازی و وضعیت باشگاه استقلال، با ایمان عالمی، پیشکسوت 

این تیم گفت وگو کرد. 


